
Prizadevno športno društvo BS-3
V štirlh ietlh svojega obstoja je športno društvo BS-3

opravičilo svoj namen. Združuje telovadbe in športnih iger
željne krajane istoimenske soseske. V krajevnib skupno-
stih Ivan Kavčič-Nande in Jože štembaf so izvedll anketo
in na podlagi fnteresov krajanov 16. junija 1981. ustanovili
SD BS-3. DruStvo v sekdjah rdružuje strelce, igralce
tenisa, nogometaše, balinarje ter karateiste, judoiste, šahi-
ste in druge Sportnike. Uspehi in teiave? 0 tem govorijo
Clani društva. ki so najbolj prizadevni v posameznlh sek-
cijah.

• MIRO JELIČ, predsednlk
SD BS- 3:

-DruStvo v svojih sekcijah zdnjžuje"
mlade in stare, vse tisle. ki so spoznali.
da jim šport pomeni sestavni dei žtvlje-
nja. Krajani naše soseske so relativno
mladi (37 let v popredju) in so zelo zain-
leresirani za Sport in telesno kulturo.
Toda skopa denarna sredstva. ki jih do-
bimo kot osnovo za naSo dejavnost so
premajhna, da bi zadostovata za vse
vecje potrebe Zato vsako leto v mese-
cu mladosll prlrejamo dmžabno srefia-
nje, z izkupickom pa si pomagamo iz
materialnih težav. Gradnjo ali vzdrzeva-
nje Igrižfi ter omenjeno srefianje opravi-
mo 8 prostovoljnim delom, kjer so mla-
di nam stareiSim za vzor-

• DUŽAN LUKMAN, podpredsednlk
§D tn •trblec:

-Strelstvo je drag šport, Kljub temu |e
v na5i sekciji 38 rednih Članov. S pro-
stovotjnim delom smo uredili improvizi-
rano streliSfie ter zaprto strelišče v klet-
nih prostorih z dvema sUelsfcima me-
stoma, Zeto uspeSno sodelujemo s SD
Tabor Ježica. ki nam odstopi svoje stre-
llsce za redno vadbo. Zanlmanje za
strelski šport med našimi krajanl naraš-
fia, sorazmeTno temu so tudi doseieni
rezultati. Pomanjkanje denarja nas ovi-
ra, da bi 5e bolj razvlll ta koristni
Sport.-

• DUŽAN PESEK, vodja tenlike
»ekclje:

"igrište za mali nogomet smo spre-
menili v igrišce za tenis. S tem smo
ustvarili pogoje za ta dokaj drag šport.
Interes pa je zeio vellk. Imamo blfzu 100
filanov. Vsako leto za naše člane kupi-
mo 8 celotetnth kart za igro tenisa na
Savski cesti, na Ježici pa imamo na vo-
Ijo 4 brezpiačne dopoldanske karte.
Enako kot ostale sekcije organiziramo
odprte turnirje, kje naši člani pokažejo
kaj zmorejo in koiiko veijajo.«

• LOJZE LIHTENVALNER, vodja
nogometne sekclje:

»Naši krajani so precej mladl in je
zanimanje za mali nogomet dokaj veli-
ko. V sekciji je čez 50 nogometašev v
dveh Članskrh in eni mladinski ekipi.
Vsako leto prirejamo turnirje ob prazni-
ku naše KS. Na letošnjem je sodelo«alo
10 ekip, med njimi 3 naSe. v super fina-
lu pa je naSa Clanska ekipa premagala
Pmleter \z vojašnice Ljuba šercerja 2:1
in si priborila lep pokal. ki ga je dala
DO Ljubljanske mlekarne. UdeleŽujemo '
se tudi drugih trim tekmovanj v občini
in mestu."

• PAVLE WEISS, član balinarske
sekclje:

•Tudl naša sekcija je zaživela, Žal pa
nimamo lastnega igrišča in smo gosti
na baliniŠČu ŠD Invalid na VodmaU) V
načrtu imamo gradnjo lastnega pokrite-
ga balinišča skupaj s streliščem na pro-
storu juzno od osnovne Šole Milan Šu-
šteršič. V sekciji je 18 balinarjev. toda
interes je prcej večji, zlasti pri starejših
krajanih, saj je zanje ta Športna panoga
zelo primerna. Tekmujemo sicer v ob-
činski trim ligi, nastopamo tudi na raz-
nih tekmovanjih v mestu in okolici. Naj-
večji probtem pa je tudi pri nes denar,

.krogle so zeio drage. Za uspešno delo
sekcije je najbolj zasluzen Marjan
Kosar- IVAN ŠUČUR


